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► AYSHZH 16% ΙΤΑ  ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΜΕΓΕΘΗ ΤΟΥ ΟΡΓΑΝΙΕΜΟΥ

Η Wall Street νέος 
στόχος του ΟΤΕ

Χ ωρίς παρεκκλίσεις από 
τις αρχικές προβλέψεις 
διαμορφώθηκαν τα οι

κονομικά μεγέθη του πρώτου ε
ξαμήνου του ΟΤΕ, τα οποία πα
ρουσιάζουν αύξηση περίπου 
16% σε σχέση με τα περυσινά, ε
νώ ικανοποιητική είναι και η 
πορεία της μετοχής του Οργανι
σμού.

Αυτό τόνισε χθες κατά τη 
διάρκεια συνέντευξης ο πρόε
δρος του ΟΤΕ, κ. Δ. Παπούλιας, ο 
οποίος υποστήριξε ότι μέσα σε 
τρεις μήνες θα έχουν υλοποιηθεί 
οι προγραμματικές συμφωνίες 
του Οργανισμού. Παράλληλα, 
ανέφερε ότι τον Δεκέμβριο θα 
αρχίσει η εμπορική λειτουργία 
της COSMOTE καλύπτοντας το 
60% του πληθυσμού ενώ προχω
ρεί με ικανοποιητικούς ρυθμούς 
η προσπάθεια του ΟΤΕ για τη ν ε
ξαγορά μετοχών ξένων τηλεπι
κοινωνιακών Οργανισμών, ό
πως της Αρμενίας.

Κ ΙΝ Η Τ Η  ΤΗΛΕΦΩΝΙΑ
Από τον Δεκέμβριο, όπως αρ

χικά είχε υποσχεθεί η διοίκηση 
του ΟΤΕ, θα αρχίσα η εμπορική 
λειτουργία της νέας θυγατρικής 
του Οργανισμού για την ανά
πτυξη της κινητής τηλεφωνίας, 
COSMOTE.

Οπως είπε ο κ. Παπούλιας αρ
χικά τα κινητά του ΟΤΕ θα κα
λύπτουν τον άξονα Θεσσαλονί
κη - Πάτρα - Αθήνα με προοπτι
κή σύντομα να αναπτυχθεί σε ό
λη την Ελλάδα.

Απαντώντας σε ερώτηση για ~ 
τις διαφωνίες που έχουν προκό
ψει μεταξύ των Ελλήνων και 
Νορβηγών στελεχών της 
COSMOTE ο κ. Παπούλιας είπε

Της ΜΑΡΙ ΑΣ ΜΟΣ Χ ΟΥ Π :

Α. Παπούλιας

ότι τέτοιες καταστάσεις είναι 
συνήθεις και δεν παίζουν ρόλο 
στην ανάπτυξη της εταιρίας.

Τ ΕΛΗ  ΔΙΑΖΥΝΛΕΧΗΧ
Κόντρα μεταξύ του ΟΤΕ και 

των δύο εταιριών κινητής τηλε
φωνίας STET και PANAFON έχει 
ξεσπάσει για τα τέλη διασύνδε
σης. Ο κ. Παπούλιας αλλά και ο 
διευθύνων σύμβουλος του ΟΤΕ 
κ. Π. Λάμπρου υποστήριξαν ότι 
εμμένουν στην απόφαση της 
Εθνικής Επιτροπής Τηλεπικοι
νωνιών για αύξηση των τελών 
διασύνδεσης, ώστε να καλύπτε
ται το κόστος του Οργανισμού 
και ανέφεραν ότι αν οι δύο εται
ρίες δεν παραχωρήσουν τα αυ
ξημένα τέλη το ζήτημα θα λυθεί 
στα δικαστήρια. Οπως είπε ο κ. 
Λάμπρου τα τέλη διασύνδεσης 
για την COSMOTE, αν και δεν έ
χουν ακόμα συμφωνηθεί δεν θα 
είναι ευνοϊκότερα από αυτά των 
άλλων εταιριών.

Μ ε τ ο χ ή

Ικανοποιημένοι από την πο
ρεία της μετοχής του ΟΤΕ πα
ρουσιάστηκαν χθες τόσο ο κ. 
Παπούλιας όσο και ο κ. Λά
μπρου τονίζοντας ότι ήδη διε-

Π. Λάμπρου

ρευνούν τις δυνατότητες εισα
γωγής της μετοχής στο Χρηματι
στήριο της Νέας Υόρκης. Ανα- 
φερόμενοι στις διακυμάνσεις 
που υπήρχαν στη μετοχή του 
ΟΤΕ στα Χρηματιστήρια Αθη
νών και Λονδίνου, υποστήριξαν 
ότι δεν ξεπέρασε το 3%, ενώτώρα 
ακολουθεί σταθερή πορεία.

Ο ι κ ο ν ο μ ι κ ά
Α Π ΟΤΕΛΕΣΜ ΑΤΑ

Ικανοποιητικά χαρακτήρι
σαν τόσο ο κ. Λάμπρου όσο και ο 
κ. Παπούλιας τα οικονομικά α
ποτελέσματα του πρώτου εξα
μήνου, υποστηρίζοντας ότι εί
ναι σύμφωνα με τις προβλέψεις 
που είχαν κάνα στην αρχή του 
χρόνου. Σύμφωνα με πληροφο
ρίες τα αποτελέσματα του πρώ
του εξάμηνου αναμένεται να 
παρουσιάσουν αύξηση περίπου 
16% σε σχέση με το πρώτο εξά
μηνο του 1996. Ειδικότερα, σύμ
φωνα με τα επίσημα στοιχεία 
του Οργανισμού τα έσοδα ήταν 
321,9 δισ. δρχ. ενώ τα καθαρά 
κέρδη προ φόρων ήταν 112,2 δισ. 
δρχ. Παράλληλα, αναφέρθηκε 
ότι τα κέρδη στο τέλος του χρό
νου αναμένεται να φτάσουν τα 
304 δισεκατομμύρια δραχμές.

ΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΕΣ  
ΣΥΜΦΩΝΙΕΣ

Κανένα περιθώριο παράτα
σης δεν υπάρχει στις προγραμ
ματικές συμφωνίες, οι οποίες λή
γουν στο τέλος του 1997, και για 
τον λόγο αυτό ο Οργανισμός θα 
προχωρήσει με ταχείς ρυθμούς 
στην υλοποίησή τους.

Αυτό τόνισε χθες ο κ. Παπού
λιας χωρίς ωστόσο να αναφέρει 
την ακριβή ημερομηνίαέναρξης 
των προγραμματικών και υπο
στηρίζοντας ότι το θέμα έχει α
παλλαγεί από κοινωνικές και 
πολιτικές διαστάσεις, αποκτά 
πλέον καθαρά τεχνικό χαρα
κτήρα και για τον λόγο αυτό σύ
ντομα θα υπάρχουν αποφάσεις 
για την υλοποίησή τους.

Μ Ι Ε Ο ΝΕΙΣ ΣΥΜ Φ ΩΝΙΕΣ
Το 51% του αρμενικού τηλεπι

κοινωνιακού οργανισμού 
ARMENTEL διεκδικεί με την 
προσφορά του στην αρμενική 
κυβέρνηση ο ΟΤΕ.

Οπως τόνισε ο κ. Λάμπρου 
πρόκειται για μια συγκροτημέ
νη προσφορά με τη συμμετοχή 
και άλλων εταιριών που αφορά 
το 90% των μετοχών της αρμενι
κής εταιρίας, ποσοστό από το ο
ποίο το 51 % θα ανήκει στον ΟΤΕ 
και το υπόλοιπο 39% θα μοιρα
στεί στους συνεταίρους.

Τέλος, υποστήριξαν ότι υπάρ
χει ενδιαφέρον και για άλλους 
τηλεπικοινωνιακούς οργανι
σμούς, οι οποίοι αναμένεται να 
ιδιωτικοποιηθούν. Ειδικότερα, 
ενδιαφέρον υπάρχει για τους ορ
γανισμούς των Σκοπιών, της 
Ρουμανίας, της Βουλγαρίας και 
της Μολδαβίας.

Επενδυτές για τις τηλεπικοινωνίες ζητούν Ρουμανία - Αλβανία
Τ ο ποσό περίπου των 200 δισ. δολ. εκτιμά- 

ται ότι σκοπεύουν να δαπανήσουν την ε
πόμενη 5ετία οι αναπτυσσόμενες χώρες, 
προκειμένου να υλοποιήσουν τα προγράμ- 
ματα τηλεπικοινωνιακής υποδομής.

Η εκτίμηση αυτή διατυπώθηκε στο πλαί
σιο του 36ου συνεδρίου τη ς FITCE που πραγ
ματοποιείται στη Θεσσαλονίκη προς την 
κατεύθυνση αυτή. Σε αναζήτηση στρατηγι
κών εταίρων για τους κρατικούς τηλεπικοι
νωνιακούς οργανισμούς των χωρών τους, 
προσανατολίζονται οι κυβερνήσεις της 
Ρουμανίας και της Αλβανίας, μέσα από την 
προώθηση προγραμμάτων ιδιωτικοποίη
σης, προκειμένου να επιτύχουν τον εκσυγ
χρονισμό και την ανάπτυξη των τοπικών δι
κτύων.

Περισσότερο έτοιμοι στη διαδικασία αυ
τή, όπως προέκυψε εμφανίζονται οι Ρουμά
νοι, οι οποίοι ήδη έχουν θέσει σε εφαρμογή

πρόγραμμα ιδιωτικοποίησης του «ROM- 
TEL», που σε πρώτη φάση προβλέπει τη με
τοχοποίηση ποσοστού 30% επί του μετοχι
κού κεφαλαίου.

Ο κ. Fischer είπε ακόμη πως έως το τέλος 
του έτους θα έχει προκηρυχθεί διεθνής δια
γωνισμός για την πρώτη φάση της μετοχο
ποίησης, με στόχο η επιλογή του στρατηγι
κού εταίρου να έχει γίνει τον Απρίλιο του 
1998, ενώ παράλληλα ανέφερε πως για το θέ
μα δεν έχει γίνει καμία συζήτηση με τον 
ΟΤΕ, ούτε και με άλλους Οργανισμούς, κα
θώς αυτό δεν επιτρέπεται από τη διαδικα
σία.

Σχολιάζοντας, πάντως, την περίπτωση ι
διωτικοποίησης του «ROM-TEL», ο Από
στολος Κόκκοτας, υπεύθυνος της Hellascom 
- θυγατρικήςτου ΟΤΕ - στην περιοχή, τόνισε 
πως «δεν προσδοκούμε σχεδόν τίποτε από 
αυτή τη διαδικασία, δεδομένου ότι στη συ

γκεκριμένη χώρα, η Alcatel και η Siemens έ
χουν ήδη επιτύχει μεγάλο βαθμό διείσδυσης 
και έχουν τον πρώτο λόγο». Αντίθετα, εμφα
νίστηκε αισιόδοξος για την αλβανική αγο
ρά, όπου επίσης η τοπική κυβέρνηση έχει 
εκφράσει τη βούλησή της για τη μετοχοποί
ηση εταιριών του ομίλου τηλεπικοινωνιών 
της χώρας.
•  Τέσσερα σημαντικά project συνολικού 
προϋπολογισμού 55,7 εκατ. δολαρίων, υλο
ποιεί αυτό το διάστημα, αυτόνομα ή κοινο- 
πρακτικά, στη Γεωργία, την Αρμενία, τη Λι
θουανία και την Ιορδανία, η θυγατρική ε
ταιρία του ΟΤΕ, «Hellascom». Συγκεκριμέ
να, όπως δήλωσε ο Απόστολος Κόκκοτας, 
εκπρόσωπος της εταιρίας, πρόκειται για έρ
γα που αφορούν σε κατασκευές δικτύων ο
πτικών καλωδίων, ψηφιακοποίησης και ε
γκατάστασης καρτοτηλεφώνων.

ΛΕΩΝΙΔΑΣ ΛΙΑΜΗΣ

Ε Ρ Γ Ο Ζ Ε

Συνάντηση με Verstrynge 
για την πορεία των έργων

Η πορεία υλοποίησης των έργων του σιδηροδρομικού 
δικτύου που χρηματοδοτούνται από το Ταμείο 

Συνοχής θα συζητηθεί σε συνάντηση που θα έχουν 
σήμερα το πρωί ο διευθυντής του Ταμείου Συνοχής κ. J. 
F. Versrtynge με τον πρόεδρο και διευθύνων σύμβουλο 
της ΕΡΓΟΣΕ κ. Π. Αλεξάκη και τον γενικό διευθυντή κ. 
X. Τσίτουρα. Σημειώνεται ότι, από τη ν 1η Ιουλίου η 
ΕΡΓΟΣΕ έχει αναλάβει τη διαχείριση των 
συγχρηματοδοτούμενων έργων από το Ταμείο Συνοχής 
και το ΚΠΣII. Σημαντικά έργα συγχρηματοδοτούμενα 
από το Ταμείο Συνοχής είναι:
•  Η ηλεκτροκίνηση τηςγραμμής Πειραιά - Αθήνας - 
Θεσσαλονίκης.
•  Η κατασκευή νέας σιδηροδρομικής γραμμής στο 
τμήμα Θριάσιο Πεδίο - Ελευσίνα - Κόρινθο.
• Η  κατασκευή διπλής γραμμής Ευαγγελισμού - 
Λεπτοκαρυάς.
•  Η ολοκλήρωση της διαπλάτυνσης της σιδηροδρομι
κής γραμμής Παλαιοφαρσάλου - Καλαμπάκας.
•  Η κατασκευή παραλλαγών για τη βελτίωση της 
γραμμής Θεσσαλονίκης - Αλεξανδρούπολης.
Ο κ. Versrtynge έχει εκφράσει την πρόθεση του Ταμείου 
Συνοχής να χρηματοδοτήσει δύο από τα σημαντικότερα 
έργα του ελληνικού σιδηρόδρομου:
•Τ η ν επέκταση της νέας διπλής σιδηροδρομικής 
γραμμής Αθηνών - Κορίνθου μέχρι την Πάτρα.
•Τ η  σύνδεση του Θριάσιου Πεδίου με το Ικόνιο, ύψους 
50 εκατ. ECU. ■

Στην Αθήνα ο Φίσλερ 
για την Ατζέντα 2000

f t η χώρα μας θα βρίσκεται τη ν Παρασκευή ο αρμό
διός για θέματα Γεωργίας Επίτροπος της Ευρωπαϊ

κής Ενωσης, κ. Φρανς Φίσλερ, στο πλαίσιο ενημερωτι-

την Ατζέντα 2000.0  κ. Φίσλερ, θα επισκεφθεί αρχικά  
τον πρωθυπουργό, κ. Κώστα Σημίτη, προκειμένου να το ν 
ενημερώσει για  θέματα της αρμοδιότητάς τους και κυ
ρίως για τις προτάσεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής σχε
τικά με την επερχόμενη αλλαγή της Κοι νής Α γροτι κής 
Πολιτι κής. Εν συνεχεία, ο Επίτροπος θα έχει επαφές με 
εκπροσώπους των συνεταιριστικών και συνδικαλιστι
κών οργανώσεων των αγροτών της χώρας μ ας 
(ΠΑΣΕΓΕΣ, ΓΕΣΑΣΕ, ΣΥΑΑΣΕ), καθώς και με φορείς 
της βιομηχανίας και τον εμπορίου που έχουν αντικεί
μενο τα αγροτι κά προϊόντα.

Ανοιγμα της ΔΕΘ 
στα Σκόπια

Π ολιτική εξωστρέφειας, σε συνάρτηση με τη 
γενικότερη εθνική οικονομική πολιτική σε χώρες 

νέων αγορών, που ήδη πραγματοποιεί, υιοθετεί πλέον 
και πρόκειται να υλοποιήσει στο επόμενο διάστημα, η 
διοίκηση της Helexpo-ΔΕΘ. Ως πρώτο βήμα, προς την 
κατεύθυνση αυτή, αποτελεί το «άνοιγμα» προς τα 
Σκόπια, όπου, έπειτα από συζητήσεις της ΔΕΘ, επήλθε 
συμφωνία με τη διοίκηση του Εκθεσιακού Κέντρου της 
γειτονικής χώρας, προκειμένου να πραγματοποιηθεί 
από τις 3 έως τις 6 Δεκεμβρίου έκθεση ελληνικών 
επιχειρήσεων. Τ ο ενδιαφέρον για τη ν επικείμενη 
διοργάνωση, εμφανίζεται ιδιαίτερα αυξημένο από την 
ελληνική επιχειρηματική κοινότητα και τα προϊόντα 
που θα εκτεθούν, σύμφωνα με τα στοιχεία που έχει 
συλλέξει η ΔΕΘ, θα περιλαμβάνουν το μεγαλύτερο 
φάσμα των καταναλωτικών αγαθών, καθώς επίσης 
φαρμακευτικά, αυτοκίνητα και υπηρεσίες στον τομέα 
του τουρισμού. Στην έκθεση αναμένεται επίσης να 
συμμετάσχουν μεγάλοι Οργανισμοί και φορείς του 
δημοσίου, όπως η ΔΕΗ, ο ΟΤΕ, η Ολυμπιακή Αεροπορία, 
η ΔΕΠΑ, οι ΔΕΠ και ΔΕΦΑ και οι Οργανισμοί Λιμένος 
Θεσσαλονίκης και Πειραιώς. Επόμενο βήμα της 
Helexpo στο βαλκανικό της «άνοιγμα», πρόκειται να 
είναι το Βελιγράδι. ■


